

**Al Madina Insurance Company SAOG
Listed on Muscat Stock Exchange (MSX)**

Dividend Distribution Policy Statement

BOD Decision: The Board of Directors (BOD) of Al Madina Insurance Company SAOG listed on MSX has decided in its meeting on 25 February 2026 and agreed on a decision regarding Dividend Distribution Policy statement.

Dividend to Share Holder Intent: To Pay Dividend

Interval: Annual

Dividend Distribution Strategy: Cash / bonus shares

Company's Financial Position: The Company will distribute dividends from shareholders' retained earnings, ensuring adequate capital, required solvency margin, reserves, and liquidity, in compliance with regulatory requirements, Financial Services Authority approvals, and applicable Omani laws, including the Commercial Companies Law.

Growth Strategy: Consistent Distribution of Dividend

Industry Update: Oman's Takaful sector operates in a dynamic environment, supported by stable economic growth, increased investment, and government initiatives in healthcare, tourism, and infrastructure.

شركة المدينة للتأمين ش.م.ع. مدرجة في بورصة
مسقط

بيان سياسة توزيع الأرباح

قرار مجلس الإدارة: قرر مجلس إدارة شركة المدينة للتأمين ش.م.ع.ع، المدرجة في بورصة مسقط (MSX)، في اجتماعه المنعقد بتاريخ ٢٥ فبراير ٢٠٢٦م، الموافقة على قرار بشأن اعتماد بيان سياسة توزيع الأرباح..

نية توزيع الأرباح على المساهمين: دفع أرباح

الفترة: سنوية

استراتيجية توزيع الأرباح: نقداً / أسهم مجانية

الوضع المالي للشركة: ستقوم الشركة بتوزيع أرباح من الأرباح المحتجزة للمساهمين، مع ضمان كفاية رأس المال، وهامش الملاءة المالية المطلوب، والاحتياطيات، والسيولة، وذلك امتثالاً للمتطلبات التنظيمية، وموافقات هيئة الخدمات المالية، والقوانين العمانية السارية، بما في ذلك قانون الشركات التجارية.

استراتيجية النمو: التوزيع المنتظم للأرباح

تحديات القطاع: يعمل قطاع التكافل في سلطنة عمان في بيئة ديناميكية، مدعومة بنمو اقتصادي مستقر، وزيادة الاستثمار، ومبادرات حكومية في مجالات الرعاية الصحية والسياحة والبنية التحتية.

While rising claims costs, regulatory changes, and competition remain challenges, Al Madina Takaful's Shari'ah-compliant offerings, disciplined underwriting, strong market position, and focus on customer experience provide a clear competitive advantage. Investments in digitalization and talent development further enhance efficiency and long-term value for shareholders and participants.

Dividend Distribution plan: The Company intends to distribute dividends to its shareholders annually with the total dividend per share as recommended by Board of Directors after the approval from the shareholders at the Annual General Meeting.

Dividend Announcement Placement Plan: The announcement will be made available on MSX website at www.msx.om.

Dividend Approval: The Board would recommend the dividend proposal for the approval of the Shareholders in the Annual General Meeting.

Policy Rationale: The dividend policy balances rewarding shareholders with maintaining financial stability and supporting long-term growth. Dividends are declared from retained earnings based on profitability, regulatory compliance, and Shari'ah principles, ensuring sustainable payments that create consistent value for shareholders.

رغم استمرار ارتفاع تكاليف المطالبات والتغييرات التنظيمية والمنافسة كتحديات، فإن عروض شركة المدينة للتكافل المتوافقة مع الشريعة الإسلامية، وعمليات الاكتتاب المنضبطة، ومكانتها السوقية القوية، وتركيزها على تجربة العملاء، توفر ميزة تنافسية واضحة. كما أن الاستثمارات في التحول الرقمي وتطوير المواهب تعزز الكفاءة والقيمة طويلة الأجل للمساهمين والمشاركين.

خطة توزيع الأرباح: تعزم الشركة توزيع أرباح على مساهميها سنوياً بإجمالي الأرباح لكل سهم وفقاً لتوصية مجلس الإدارة بعد موافقة المساهمين في الاجتماع العام السنوي.

خطة نشر إعلان توزيع الأرباح: سيتم نشر الإعلان على موقع بورصة مسقط الإلكتروني - www.msx.om

الموافقة على توزيع الأرباح: يوصي مجلس الإدارة باقتراح توزيع الأرباح للموافقة عليه من قبل المساهمين في الاجتماع العام السنوي.

مبررات السياسة: توازن سياسة توزيع الأرباح بين مكافأة المساهمين والحفاظ على الاستقرار المالي ودعم النمو طويل الأجل. ويتم توزيع الأرباح من الأرباح المحتجزة بناءً على الربحية والامتثال التنظيمي ومبادئ الشريعة الإسلامية، مما يضمن مدفوعات مستدامة تخلق قيمة ثابتة للمساهمين

Additional Information: Nil

Legal Clause (If Any): Dividend distributions are subject to the availability of distributable profits, the Company maintaining adequate capital, reserves, required solvency margin and liquidity, and obtaining all necessary approvals from the Financial Services Authority. Payments will comply with the Commercial Companies Law, applicable Omani legislation, and Shari'ah principles.

Amendment: The Company reserves the right to make amendments to the dividend distribution plan. Any changes to the dividend distribution plan will be announced accordingly in the Company's official website and will be filed with MSX.

Disclaimer: The dividend policy statement is a guiding framework and does not constitute a guaranteed entitlement. Dividend declarations are subject to the Company's financial performance, available retained earnings, regulatory approvals, Shari'ah compliance, and the discretion of the Board of Directors. The Board of Directors reserves the right to depart from the policy as and when circumstances so require.

Contact Information: For any further information or queries can be directed to the **Company's Investor Relation Officer- Mr Hitesh Popat**

معلومات إضافية: لا يوجد

بند قانوني (إن وجد): تخضع توزيعات الأرباح لتوافر الأرباح القابلة للتوزيع، واحتفاظ الشركة برأس مال واحتياطيات كافية، وهامش ملاءة وسيولة كافية، والحصول على جميع الموافقات اللازمة من هيئة الخدمات المالية. وتلتزم المدفوعات بقانون الشركات التجارية، والتشريعات العمانية السارية، ومبادئ الشريعة الإسلامية.

تعديل: تحتفظ الشركة بحقها في إجراء تعديلات على خطة توزيع الأرباح. سيتم الإعلان عن أي تغييرات في خطة توزيع الأرباح على الموقع الإلكتروني الرسمي للشركة، وسيتم إيداعها لدى بورصة مسقط.

إخلاء مسؤولية: بيان سياسة توزيع الأرباح هو إطار توجيهي ولا يمثل استحقاقاً مضموناً. تخضع إعلانات توزيع الأرباح للأداء المالي للشركة، والأرباح المحتجزة المتاحة، والموافقات التنظيمية، والامتثال لأحكام الشريعة الإسلامية، وتقدير مجلس الإدارة. ويحتفظ مجلس الإدارة بحقه في الخروج عن هذه السياسة متى اقتضت الظروف ذلك.

معلومات الاتصال: لأي استفسارات أو معلومات إضافية، يُرجى التواصل مع مسؤول علاقات المستثمرين في الشركة، **الفاضل/ هيتيش بوبات.**



المدينة تكافل
Al Madina Takaful

شركة المدينة للتأمين ش.م.ع، ص ب ٨٠
مسقط جراندمول، الرمز البريدي ١٣٦، سلطنة عمان، س.ت. رقم: ١٨١٥٠٠٨
Al Madina Insurance Company SAOG, PO Box 80
Muscat Grand Mall, PC 136, Sultanate of Oman. C.R. No.1815008

Email:

hitesh.popat@almadinatakaful.com

/Telephone no: + 968 99014203.

لبريد الإلكتروني:

hitesh.popat@almadinatakaful.com

/ رقم الهاتف: +٩٦٨ ٩٩٠١٤٢٠٣

For Al Madina Insurance Company
SAOG

Authorized signatory

Date:

شركة المدينة للتأمين ش.م.ع

Board Approval

Director

Director